



XINYIFANG 果糖定量机系列

A second rapid and accurate quantitative, sugar, easy and delicious sauce. With the visualization of internal chip microcomputer controller, full automatic control, accurate display of sugar. 24 grades of high density gear, more accurate, external anti seizure, worry more security.

02

果糖自动定量机

AUTOMATIC FRUCTOSE QUANTITATIVE MACHINE

精准定量，一秒钟迅速出糖，轻松调料美味。带有可视化微电脑控制器，内部芯片全程自控，准确显示出糖量。24 档高密度齿轮，更准确定量，外部防卡死，省心更安全。

产品型号: XYF-9EN	产品名称: 16 格果糖定量机
产品尺寸: 260x360x410mm	内胆尺寸: 233x233x220mm
整体功率: 300W	产品电压: 220V/50HZ
产品容量: 8500CC	产品净重: 9KG

A second rapid and accurate quantitative, sugar, easy and delicious sauce. With the visualization of internal chip microcomputer controller, full automatic control, accurate display of sugar. 24 grades of high density gear, more accurate, external anti seizure, worry more security.

Model: XYF-9EN	Product name: Fructose Machine
Size: 260x360x410mm	Inner tank size: 233x233x220mm
Power: 300W	Voltage: 220V/50HZ
Capacity: 8500CC	Net weight: 9KG



XYF 自动果糖定量机

食品级 304 不锈钢内胆

超强耐腐蚀，抗粘抗生锈。外观时尚大气，拉丝纹路清晰可见，采用独特环形制作工艺，匠心独具。

Super corrosion resistance, anti sticking and rust resistance. Stylish atmosphere, drawing lines clearly visible, produced with the unique ring, originality.



果糖自动定量机

AUTOMATIC FRUCTOSE QUANTITATIVE MACHINE

采用 16 键高精度数字面板，精准定量，一目了然。可视化数控显示屏，内置微电脑芯片全自动智能控制。恒温制热技术，整机 360° 立体恒温，精准控糖，保证杯杯美味。

产品型号: XYF-9CN	产品名称: 16 格果糖定量机
产品尺寸: 220x450x360mm	内胆尺寸: 150x300x200mm
整体功率: 500W	产品电压: 220V/50HZ
产品容量: 8300CC	产品净重: 约 9.96KG

Using 16 keys high precision digital panel, accurate quantitative, clear at a glance. Visual digital display screen, built-in microcomputer chip, fully automatic intelligent control. Constant temperature heating technology, the whole machine 360 degrees three-dimensional constant temperature, precise control sugar, to ensure that cup delicious.

Model: XYF-9CN	Product name: Fructose Machine
Size: 220x450x360mm	Inner tank size: 150x300x200mm
Power: 500W	Voltage: 220V/50HZ
Capacity: 8300CC	Net weight: About 9.96KG



自锁式出料口

可拆式出料口，密封工艺制作而成，有效防止滴漏，出量快速准确，最高可达 200 杯 / 小时。

Detachable outlet, sealing process made, effectively prevent leakage, the amount of fast and accurate, up to 200 cups / hour.



果糖自动定量机

AUTOMATIC FRUCTOSE QUANTITATIVE MACHINE

精准定量，一秒钟迅速出糖，轻松调料美味。带有可视化微电脑控制器，内部芯片全程自控，准确显示出糖量。24 档高密度齿轮，更准确定量，外部防卡死，省心更安全。

产品型号: XYF-9EN	产品名称: 24 格果糖定量机
产品尺寸: 355x250x420mm	内胆尺寸: 233x233x220mm
整体功率: 500W	产品电压: 110V/220V
产品容量: 8500CC	产品净重: 11KG

A second rapid and accurate quantitative, sugar, easy and delicious sauce. With the visualization of internal chip microcomputer controller, full automatic control, accurate display of sugar. 24 grades of high density gear, more accurate, external anti seizure, worry more security.

Model: XYF-9EN	Product name: Fructose Machine
Size: 355x250x420mm	Inner tank size: 233x233x220mm
Power: 500W	Voltage: 110V/220V
Capacity: 8500CC	Net weight: 11KG



精准控糖，掌握美味

轻松驾驭各大场所

适用于奶茶店，酒吧，大型酒店，咖啡店等场合，人性化的操作面板，让人无需培训，一看即懂。

Applicable to milk tea shops, bars, large hotels, coffee shops and other occasions, user-friendly operating panel, so that people do not need training, a glance that understand.



果糖自动定量机

AUTOMATIC FRUCTOSE QUANTITATIVE MACHINE

精准定量，一秒钟迅速出糖，轻松调料美味。带有可视化微电脑控制器，内部芯片全程自控，准确显示出糖量。24 档高密度齿轮，更准确定量，外部防卡死，省心更安全。

产品型号: XYF-9CM	产品名称: 16 格果糖定量机
产品尺寸: 355x250x420mm	内胆尺寸: 233x233x220mm
整体功率: 400W	产品电压: 110V/220V
产品容量: 8500CC	产品净重: 9KG

A second rapid and accurate quantitative, sugar, easy and delicious sauce. With the visualization of internal chip microcomputer controller, full automatic control, accurate display of sugar. 24 grades of high density gear, more accurate, external anti seizure, worry more security.

Model: XYF-9CM	Product name: Fructose Machine
Size: 355x250x420mm	Inner tank size: 233x233x220mm
Power: 400W	Voltage: 110V/220V
Capacity: 8500CC	Net weight: 9KG



简单高效，提升效率

微电脑操作简单

不同的果糖剂量出糖速度约为 0.5~3 秒，一小时可调配 200 杯奶茶，一机即可满足整店需求。

Different fructose dosage of sugar speed is about 0.5~3 seconds, one hour can be deployed 200 cups of milk tea, one machine can meet the whole shop demand.



果糖自动定量机

AUTOMATIC FRUCTOSE QUANTITATIVE MACHINE

采用 16 键高精度数字面板，精准定量，一目了然。可视化数控显示屏，内置微电脑芯片全自动智能控制。恒温制热技术，整机 360° 立体恒温，精准控糖，保证杯杯美味。

产品型号: XYF-9CSN	产品名称: 16 格果糖定量机
产品尺寸: 350x250x420mm	内胆尺寸: 150x300x200mm
整体功率: 400W	产品电压: 110V/220V
产品容量: 8300CC	产品净重: 11KG

Using 16 keys high precision digital panel, accurate quantitative, clear at a glance. Visual digital display screen, built-in microcomputer chip, fully automatic intelligent control. Constant temperature heating technology, the whole machine 360 degrees three-dimensional constant temperature, precise control sugar, to ensure that cup delicious.

Model: XYF-9CSN	Product name: Fructose Machine
Size: 350x250x420mm	Inner tank size: 150x300x200mm
Power: 400W	Voltage: 110V/220V
Capacity: 8300CC	Net weight: 11KG



精准控糖，掌握美味

轻松驾驭各大场所

适用于奶茶店，酒吧，大型酒店，咖啡店等场合，人性化的操作面板，让人无需培训，一看即懂。

Applicable to milk tea shops, bars, large hotels, coffee shops and other occasions, user-friendly operating panel, so that people do not need training, a glance that understand.

